
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Co nás na začátku nového roku čeká? 

Budeme mít novou knihovnu! Někteří z vás jistě 

zaregistrovali na našich sociálních sítích a 

webových stránkách informaci, že od 8. ledna 2024 

je knihovna ve Chřibské pro veřejnost uzavřena. 

V současné době naše knihovna prochází kompletní 

rekonstrukcí tak, aby splňovala standardy a 

metodické pokyny ministerstva kultury. Především 

však proto, aby se vytvořilo nové, příjemné a 

funkční prostředí pro vás všechny. Kromě 

rekonstrukce vnitřního prostoru budou zavedeny 

nové technologie včetně automatizovaného 

knihovního systému s katalogem knih dostupným 

přes internet z pohodlí vašeho domova. O průběhu 

rekonstrukce vás budeme informovat na našem 

Facebooku i na webových stránkách města v sekci 

knihovna a samozřejmě i zde, ve zpravodaji. 

Realizace by měla trvat přibližně dva měsíce. Jak by 

měla nová knihovna vypadat? Světlé, přívětivé 

prostředí se studijními místy i koutkem pro děti! 

V rámci této akce jsme zažádali o dvě dotace 

z Ministerstva kultury, a to na technologické 

vybavení a zmíněný automatizovaný knihovní 

systém, v celkové hodnotě 156.588,- Kč.  

Při kladném rozhodnutí o dotaci město obdrží 

celkem 107.000,- Kč.  



Optický internet Horní Chřibská/Krásné Pole 

Přes počáteční nezdary ve vyjednávání nakonec 

optický internet od O2 bude i v těchto lokalitách! 

Nabídky vám v nejbližších dnech přinese obchodní 

zástupce O2 pan Jaroslav Uxa, na kterého máte 

kontakty v plakátu. Více informací najdete na webu!    

 

Dotace, dotace a zase dotace! Přinášíme krátkou 

zprávu o plánovaných žádostech o dotace. 

V současných chvílích zpracováváme žádost na 

projekt ohledně fary ve Chřibské, kterou jako 

kulturní památku chceme zachovat  a vybudovat zde 

již dříve plánovanou expozici skla. Od 

poskytovatele, kterým je Ústecký kraj můžeme získat 

až dva miliony korun. V souvislosti s kulturními 

památkami budeme žádat společně s MAS Český 

Sever také o dotaci na rekonstrukci soch a  části 

ambitu, a to během ledna. Počátkem roku budeme 

podávat žádosti na Státní fond životního prostředí, a 

to na projekt rekonstrukce turistické trasy, konkrétně 

na trvalý způsob zpevnění schodů a cesty kolem 

vodopádů ve Chřibské. Ze státního fondu životního 

prostředí budeme dle plánu  žádat počátkem února 
také o dotaci ohledně projektu revitalizace ploch 

pro kontejnery na tříděný odpad, které pomalu 

jednu po druhé dokončujeme. Teď už se jen těšit na 

drobnou parkovou úpravu kolem a věřit, že zde bude 

udržován pořádek! Čekáme na vyhlášení nové výzvy 

z Programu rozvoje venkova, kde bychom uplatnili 

pořízení elektronických úředních desek. 

Začátkem jara bude žádáno o dotace na turistická 

odpočinková posezení v různých částech našeho 

města. Přehled podaných žádostí a získaných 

prostředků v roce 2023 pro vás připravujeme do 

dalšího čísla, stejně jako souhrn, či řekněme výroční 

zprávu za uplynulý rok formou prezentace. 

Co se kde děje? 

V těchto dnech probíhá příprava na rekonstrukci 

vodovodu v budově restaurace Radnice, kde bude 

z těchto důvodů uzavřen provoz. Kdy a na jak 

dlouho přesně, vás budeme včas informovat. 

Současně se uskuteční sanitární dny, včetně 

malování. Drobné změny nás tedy v restauraci čekají 

již letos, ale můžeme vám prozradit, že do budoucna 

plánujeme i změny většího charakteru, co se interiéru 

restaurace týče. V restauraci si nyní nově můžete 

vychutnat tematické víkendy! Začínáme s Burger 

menu! 

O odpadovém hospodářství již bylo napsáno hodně. 

Nyní je spuštěn ostrý provoz svozu očipovaných 

popelnic, tudíž si je můžete nechat vyvážet 

libovolnou středu v měsíci dle potřeby, bez ohledu na 

zakoupený druh známky. Po uzavření zimního 

období proběhne vyúčtování. 

 

Stále probíhá rekonstrukce stropu a krovu 

družiny, která již nyní atakuje řád stovek tisíc korun.  

Fotodokumentaci ze stavby najedete v příštím čísle. 


